
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 5. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 369
På samrådet om GEUS-rapporten den 19/12-16 sagde ministeren, at det var
en politisk beslutning at antage, at landbruget kun har benyttet 60 pct. af den
ekstra kvælstoftildeling, der fulgte af L 68 fra forrige Folketingsår. I forlængel-
se heraf bedes ministeren fremsende en oversigt over, hvor stor en andel (i
procent) af den ekstra tildeling af kvælstof landmændene benyttede i 2016.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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